
 

      

   

 

 

Referat af generalforsamling afholdt d. 27. sept. 2022 

Afholdt i klubbens lokaler Murhusbakken 21, Støvring. 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Carl Søgaard. Carl Søgaard blev enstemmigt valgt til 

dirigent. 

Carl Søgaard konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

2. Forelæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent i 2023 

Se budgettet her: Justeret budget for 2023… 

 

Thomas Just redegjorde indledningsvist for baggrunden for forslaget: På 

den ordinære generalforsamling blev det vedtaget, at kontingentet for 

2023 skulle fastsættes med udgangspunkt i forbrugerindekset pr. 1. 

september. Som det ser ud nu, vil dette betyde en stigning på op mod 

10%. En stigning af den størrelse vil medføre risiko for medlemsflugt, 

vurderer bestyrelsen. Derfor foreslås, at stigningen bliver væsentligt 

mindre nemlig 4,23%.  

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet for 2023 bliver som følger: 

  
2022 

halvårligt 

forslag 

2023 

halvårligt 

stigning 

kr. 
stigning % 

Senior 3.118 kr. 3.250 kr. 132 kr. 4,23 

Unge 1.175 kr. 1.225 kr. 50 kr. 4,23 

Junior 767 kr. 799 kr. 32 kr. 4,23 

Børn 255 kr. 266 kr. 11 kr. 4,23 

LD 1.686 kr. 1.757 kr. 71 kr. 4,23 

Flex 869 kr. 906 kr. 37 kr. 4,23 

Passive/Krolf 255 kr. 266 kr. 11 kr. 4,23 

Par 3 1.022 kr. 1.065 kr. 43 kr. 4,23 

https://www.rfgk.dk/s/Budget-2023-1.pdf
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Den begrænsede stigning er nødvendig, fordi klubbens udgifter til specielt 

gødning, brændstof og el stiger væsentligt. 

 

Niels Buhl gennemgik derefter det reviderede budget for 2023. Budgettet 

tager udgangspunkt i den foreslåede begrænsede kontingentstigning, og 

forsøger samtidig at give plads til, at klubben er nødt til at påbegynde at 

afdrage på gæld til kommune og pengeinstitutter. 

 

Ole Bonde forespurgte til antallet af nye medlemmer. Thomas svarede, at 

vi siden Corona har fået op mod 100 nye medlemmer, men at det har 

været sværere at rekruttere nye medlemmer i indeværende år. 

 

Kjeld Frederiksen spurgte, hvad der vil ske, hvis det viser sig at 

kontingentstigningen ikke er stor nok. Thomas svarede, at bestyrelsen 

selvfølgelig tror på det reviderede budget, men hvis det ikke holder, må 

diskussion tages op på ny generalforsamling. 

 

Lone Hvidberg tilkendegav, at det er vigtigt at fastholde, at klubben råder 

over en træner. Thomas erklærede sig helt enig. Det er afgørende i 

bestræbelserne på at rekruttere og fastholde nye medlemmer. 

 

Efter disse bemærkninger blev kontingentstigning og budget sat til 

afstemning. 

Forslaget blev vedtaget enstemmigt. 

 

3. Eventuelt 

 

Følgende ting blev bragt op under eventuelt: 

-Kan frivillige evt. hjælpe med klipning af rough 

-Opsætning af klokke på hul 16 

-Niels Buhl efterlyste hjælp til sponsorudvalg 

-Niels Jørgensen roste bestyrelse og træner 

 

 

 

 

 


